
Protokół nr 13/2020 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Obrady rozpoczęto 21 stycznia 2020r. o godz. 7:30, a zakończono o godz. 09:15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji. 

Obecni: 

 Radna Sławomira Kuś  

 Radna Monika Paszek  

 Radny Michał Płonka 

 Radna Mirosława Sajur  

 Radny Dionizy Waszczuk  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Małgorzata Grzeszczuk  – w/z Skarbnik Gminy,  

- Paulina Boguszyńska – Inspektor ds. komunalnych, 

- Adrian Matysiak – Inspektor ds. ochrony środowiska,  

- Ewelina Wrońska – Inspektor ds. oświaty, kultury i kultury fizycznej,  

- Alina Hybsz – Kierownik MGOPS, członek Komisji ds. RPA, 

- Tomasz Patalas – Inspektor ds. działalności gospodarczej, członek Komisji ds. RPA. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

 Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu Radna Sławomira Kuś 

otworzyła posiedzenie Komisji witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada wymagane 

quorum i jest władna obradować.  

Na wniosek burmistrza Zdun z dnia 20.01.2020r. prowadząca obrady wniosła o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/116/2019 z dnia 30 

grudnia 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 

2020 roku. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu przyjęła proponowane zmiany  

do porządku obrad bez uwag - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  



Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XIV/116/2019 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 2020 roku.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5); Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, 

Dionizy Waszczuk 

Innych wniosków o zmianę w porządku obrad nie wniesiono.  

 

Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne otrzymali za pośrednictwem 

programu esesja. Następnie Radna Sławomira Kuś przedstawiła porządek obrad wraz z 

przyjętymi zmianami: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2.  Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Konarzew ul. Leśna, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy lokalu użytkowego na czas nieokreślony 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zduny w drodze bezprzetargowej, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszkalnego,  

d) w sprawie pomników przyrody, 

e) w sprawie wyodrębnienia środków na dofinansowanie doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Zduny, 

f) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Zduny na rok 2020, 

g) w sprawie przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na terenie 

Gminy Zduny w 2020 r., 

h) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020r., 

i) w sprawie zmiany uchwały nr XIV/116/2019 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 2020 roku. 

3. Temat z ramowego planu pracy Komisji na 2020r.: Funkcjonowanie sali Wiejskiego Domu 

Kultury Bestwinie - posiedzenie wyjazdowe. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

 

Do porządku obrad członkowie komisji nie wnieśli uwag. 



Zatem prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś stwierdziła, że powyższy porządek obrad 

został przyjęty do akceptującej wiadomości członków komisji.  

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

 a) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Konarzew ul. Leśna, 

Projekt uchwały przedstawiła Paulina Boguszyńska. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Konarzew ul. Leśna. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5);Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, 

Dionizy Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy lokalu użytkowego na czas 

nieokreślony nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zduny w drodze 

bezprzetargowej, 

Projekt uchwały przedstawiła Paulina Boguszyńska. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy lokalu użytkowego na czas nieokreślony nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Zduny w drodze bezprzetargowej.  



Wyniki głosowania:ZA; 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5); Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, 

Dionizy Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży lokalu 

mieszkalnego, 

 Projekt uchwały przedstawili Paulina Boguszyńska oraz Miłosz Zwierzyk. Pytania do projektu 

uchwały zgłosili: Radna Sławomira Kuś, Radna Monika Paszek, Radna Sławomira Sajur, 

Radny Dionizy Waszczuk. 

Odpowiedzi udzielali Paulina Boguszyńska oraz Miłosz Zwierzyk 

Uwag do projektu nie zgłoszono.  

Z uwagi wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszkalnego.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5); Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, 

Dionizy Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

d) w sprawie pomników przyrody, 

 Projekt uchwały przedstawił Adrian Matysiak. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  



Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie pomników przyrody. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5); Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, 

Dionizy Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

e) w sprawie wyodrębnienia środków na dofinansowanie doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Zduny, 

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Wrońska.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia środków 

na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolu prowadzonych przez Gminę Zduny.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5); Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, 

Dionizy Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

W punkcie tym zapoznano członków komisji ze sprawozdaniem z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli za 2019r.  

Sprawozdanie przyjęto do akceptującej wiadomości członków komisji.  

 

f) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Zduny na rok 2020, 

 Projekt uchwały przedstawili Alina Hybsz oraz Tomasz Patalas. Pytań, uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 



Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Zduny na rok 2020. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5); Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, 

Dionizy Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

g) w sprawie przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na 

terenie Gminy Zduny w 2020 r, 

 Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Pytania do projektu uchwały zgłosiły: 

Radna Sławomira Kuś, Radna Mirosława Sajur. Odpowiedzi na pytania udzielali: Miłosz 

Zwierzyk i Małgorzata Grzeszczuk.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia wykonania 

zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na terenie Gminy Zduny w 2020 r.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5); Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, 

Dionizy Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

h) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020r. 



 Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Pytania do projektu uchwały zgłosili: 

Radna Sławomira Kuś, Radna Monika Paszek. Odpowiedzi na pytania udzielali: Miłosz 

Zwierzyk i Małgorzata Grzeszczuk.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Głosowano w sprawie: w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020r.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5); Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, 

Dionizy Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

i) w sprawie zmiany uchwały nr XIV/116/2019 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 2020 roku. 

 Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk oraz Miłosz Zwierzyk. Pytań  

do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Głosowano w sprawie: w sprawie zmiany uchwały nr XIV/116/2019 z dnia 30 grudnia 2019 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 2020 roku. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5); Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, 

Dionizy Waszczuk. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 3. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 



W tym punkcie członkowie komisji pytali o bieżące sprawy gminy. Pytania złożyły Radna 

Mirosława Sajur oraz Radna Monika Paszek. Odpowiedzi na pytania udzielali Miłosz Zwierzyk  

i Małgorzata Grzeszczuk.  

 

Pkt. 4. Temat z ramowego planu pracy Komisji na 2020r.: Funkcjonowanie sali 

Wiejskiego Domu Kultury Bestwinie - posiedzenie wyjazdowe. 

W tym punkcie członkowie komisji udali się do Bestwina do sali wiejskiej.  

Z zasadami funkcjonowania sali zapoznał radnych sołtys wsi Bestwin Grzegorz Szafraniak. 

Sala Wiejskiego Domu Kultury w sołectwie Bestwin została wyremontowana przy 

współfinansowaniu ze środków Samorządowego Województwa Wielkopolskiego w ramach 

programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 2013-2020”, z konkursu „Pięknieje wielkopolska wieś”. 

Wartość projektu wyniosła 112.122,74 zł. Koszty kwalifikowane wyniosły 93.482,74 zł. 

Ważnym elementem finansowej układanki był wkład własny mieszkańców, który wyceniono 

 na 18.640,00 zł. Dotacja Samorządu Województwa Wielkopolskiego wyniosła 30.000,00zł 

Mieszkańcy Bestwina wyasygnowali z funduszu sołeckiego  8.362,77 zł. Resztę zabezpieczono 

w budżecie Gminy Zduny (55.119,97zł). 

W ramach projektu dokonano remontu i poprawy funkcjonalności sali poprzez wyrównanie 

podłoży betonowych, wyłożenie na podłogę wykładziny PCV do obiektów użyteczności 

publicznej, renowację podłoża drewnianego sceny, rozebranie boazerii sufitowej drewnianej, 

ułożenie ekranu zabezpieczającego z folii oraz izolacji cieplnej z wełny mineralnej o grubości 

15 cm i wymianie grzejników. Zamontowano także nowe oprawy świetlówkowe z lampami 

LED. Salę można wynajmować na warunkach i zasadach określonych w Zarządzeniu 

Burmistrza Zdun nr 45/2015 z dnia 07.04.2015r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie ze świetlicy wiejskiej w Bestwinie oraz wprowadzenia regulaminu korzystania ze 

świetlicy wiejskiej w Bestwinie. Administratorem obiektu jest sołtys Bestwina Grzegorz 

Szafraniak. 

Uwag do funkcjonowania Wiejskiego Domu Kultury Bestwinie nie zgłoszono.  

 

 Przewodnicząca Komisji 

 

   mgr Sławomira Kuś   

Przygotował(a):  

mgr Barbara Fornal 

 

   


